



RWDK/HeavyEagle ophavsret og slutbrugerlicensaftale

RWDK/HeavyEagle copyright and end user license agreement

RWDK/HeavyEagle Urheberrecht und Endbenutzer-Lizenzvertrag



Dette dokument omfatter IC3, MZ IV, MY, ME, B-vogn, DK-køreledninger samt repainted DSB Litra Abs og B dobbeltdækker udviklet af HeavyEagle/Nicolaj Rotbøl.

Alle rettigheder er pr. 20. august 2020 overdraget til Railworks Danmark (RWDK/railworks.dk) v/Knud Berggreen.

Produkterne er freeware produkter der må benyttes til RailWorks/Train Simulator 20xx.

Produkterne må ikke videregives eller uploades til andre hjemmesider uden forudgående indhentelse af tilladelse.

Produkterne må ikke sælges eller på anden måde tages penge for uden forudgående indhentelse af tilladelse.

Produkterne må ikke ændres eller udgives som andre produkter uden forudgående indhentelse af tilladelse.

Det er tilladt at lave Repaints af produkterne hvis følgende er overholdt:

- Repaintet udgives som freeware.
- Det skal fremgå at det et Repaint af Heavyeagles [produkt navn] både på hjemmesiden hvor den kan downloades og i en readme fil.
- Railworks.dk kan udgive repainted til download på sin hjemmeside.
- Må ikke udgives så den selvstændigt kan fungere uden at originalen er installeret.
- Repaintet og medfølgende dokumentation skal godkendes af Railworks.dk *)

*) Godkendelse af Railworks.dk kan undlades såfremt følgende opfyldes:

- Repaintet skal være funktionstestet af mindst 1 person ud over udvikleren.
- Dokumentationen skal indeholde kontaktoplysninger på udvikleren af hensyn til eventuel support.
- Dokumentationen skal indeholde information om nødvendige assets, hvorledes repainted installeres samt hvorledes man får adgang til repainted i scenarie-editor.



This document includes IC3, MZ IV, MY, ME, B-wagon, DK catenary and repainted DSB Litra Abs and B double-decker developed by HeavyEagle / Nicolaj Rotbøl.
All rights are per. August 20, 2020 transferred to Railworks Denmark (RWDK / railworks.dk) by Knud Berggreen.

The products are freeware products that may be used for RailWorks / Train Simulator 20xx.
The products may not be passed on or uploaded to other websites without prior permission.
The products may not be sold or otherwise taken for granted without prior permission.
The products may not be altered or published as other products without prior permission.

Repaints of the products are permitted if the following are complied with:

- The repaint is released as freeware.
- It must appear that it is a Repaint of Heavyeagles [product name] both on the website where it can be downloaded and in a readme file.
- Railworks.dk may publish the repaint for download on its website.
- Do not publish so that it can function independently without the original being installed.
- The repaint and accompanying documentation must be approved by Railworks.dk *)

*) Approval of Railworks.dk may be omitted if the following are met:

- The repaint must be function tested by at least 1 person in addition to the developer.
- The documentation must contain contact information on the developer for any support.
- The documentation must contain information about necessary assets, how the repaint is installed and how to access the repaint in the scenario editor.



Dieses Dokument enthält IC3-, MZ IV-, MY-, ME-, B-Wagen-, DK-Oberleitung und das Repaint DSB Litra Abs- und B-Doppeldecker, die von HeavyEagle / Nicolaj Rotbøl entwickelt wurden.

Alle Rechte sind per. 20. August 2020 von Knud Berggreen an Railworks Denmark (RWDK / railworks.dk) übertragen.

Die Produkte sind Freeware-Produkte, die für RailWorks / Train Simulator 20xx verwendet werden können.

Die Produkte dürfen ohne vorherige Genehmigung nicht weitergegeben oder auf andere Websites hochgeladen werden.

Die Produkte dürfen ohne vorherige Genehmigung nicht verkauft oder anderweitig für Geld genommen werden.

Die Produkte dürfen ohne vorherige Genehmigung nicht als andere Produkte verändert oder



veröffentlicht werden.

Repaint der Produkte sind zulässig, wenn Folgendes eingehalten wird:

- Das Repaint wird als Freeware veröffentlicht.
- Es muss sich anscheinend um ein Repaint von Heavyeagles [Produktname] handeln, sowohl auf der Website, auf der es heruntergeladen werden kann, als auch in einer Readme-Datei.
- Railworks.dk kann das Repaint zum Download auf seiner Website veröffentlichen.
- Veröffentlichen Sie nicht, damit es unabhängig funktioniert, ohne dass das Original installiert ist.
- Das Repaint und die Begleitdokumentation müssen von Railworks.dk genehmigt werden *)

*) Die Genehmigung von Railworks.dk kann weggelassen werden, wenn Folgendes erfüllt ist:

- Das Repaint muss zusätzlich zum Entwickler von mindestens 1 Person funktionsgeprüft werden.
- Die Dokumentation muss Kontaktinformationen des Entwicklers enthalten, um möglichen Support zu erhalten.
- Die Dokumentation muss Informationen zu den erforderlichen Assets, zur Installation des Repaint und zum Zugriff auf das Repaint im Szenario-Editor enthalten.